
PROTOKÓŁ  Nr II/2014

z przebiegu II sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 5 grudnia 2014 r.

od godziny 1300 do 1530 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku. 

Obecni:

•Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

•Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

•Maria Bratkowska – Burmistrz Wyrzyska,

•Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

•Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy,

•Ireneusz Subczyński – Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

•Kamila Bąk – Kierownik Biura ds. oświaty, zdrowia, kultury, sportu i promocji gminy,

•Adam Smełsz - informatyk obsługujący sprzęt nagłaśniająco-rejestrujący,

•Mateusz Murach – podinspektor ds. promocji gminy.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

•Hanna Łapacz – Kierownik MGOPS w Wyrzysku, 

•Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAPO w Wyrzysku,

•Czesław Pająk – Dyrektor MGOK Wyrzysk.

•Inni goście  :

•Mieczysław Augustyn – Senator,

•Krystyna Włazik – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Wyrzysku,

•mieszkańcy Gminy Wyrzysk,

•media.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Sprawy regulaminowe

- stwierdzenie quorum,

- przedstawienie porządku obrad.



3. Wręczenie  Burmistrzowi  przez  Przewodniczącego  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w

Wyrzysku zaświadczenia o wyborze.

4. Ślubowanie Burmistrza.

5. Zakończenie obrad.

1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rymer  otworzył  II  sesję  Rady  Miejskiej  witając  Pana

Mieczysława Augustyna – Senatora, mieszkańców Miasta i Gminy Wyrzysk oraz pracowników i

dyrektorów jednostek samorządowych. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że na jego ręce wpłynęło Postanowienie Komisarza

Wyborczego w Pile Nr 94/14 z dnia 3 grudnia 2014 roku w sprawie zwołania Sesji Rady Miejskiej

w  Wyrzysku  w  celu  złożenia  ślubowania  przez  burmistrza  wybranego  w  wyborach

przeprowadzonych  w dniu  30  listopada ponieważ to  był  efekt  końcowy.  Przewodniczący Rady

dodał,  że  jak  wszyscy wiedzą  wybory  odbywały  się  w  II  turach  w  dniach  16  i  30  listopada.

Kontynuując Przewodniczący Rady odczytał § 1 Postanowienia: ,, Zwołać sesję Rady Miejskiej w

Wyrzysku na dzień 5 grudnia 2014 r. o godz. 13.00 w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku,

ul. Bydgoska 29, w celu złożenia ślubowania przez Burmistrza Wyrzyska wybranego w wyborach

przeprowadzonych w dniach 16 i  30 listopada 2014 r.”,  § 2: Ustalić porządek obrad sesji  rady

Miejskiej w Wyrzysku, stanowiący załącznik do postanowienia” i § 3: Postanowienie wchodzi w

życie z dniem podpisania i podlega podaniu do publicznej wiadomości”. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  sesji  i  zaproponował  wprowadzenie

dwóch dodatkowych punktów. Pierwszy punkt – powołanie stałych Komisji Rady i w ramach tego

ustalenie  składu  liczebnego  Komisji  Rewizyjnej,  co  w  statucie  nie  jest  jasno  określone.

Przewodniczący  Rady  dodał,  że  skład  Komisji  Finansów,  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Komisji

Rolnictwa  jest  jasno  określony  jako  4  osoby,  natomiast  do  Komisji  Rewizyjnej  nie  ma  to

zastosowania i wobec tego decyduje o tym wysoka rada jaki ma być skład liczebny. W ramach tego

punktu  podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku.

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że jest już miesiąc grudzień i nie ma dużo czasu, a praca rady musi

iść do przodu, co jest związane z budżetem tego roku jak i przyszłorocznym, a także inne sprawy

związane z  działalnością  burmistrza jak np.  ustalenie  dla  Niego wynagrodzenia żeby burmistrz

mógł uzyskać wynagrodzenie w stosownym czasie i do tego potrzebne są już prace w komisjach.

Natomiast  drugi  punkt  –  wolne  głosy  i  wnioski,  gdzie  miałyby  zostać  poruszone  sprawy

organizacyjne  dotyczące  bezpośrednio  radnych.  W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady

powiedział, że wnioskuje do wysokiej rady o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłoszonego
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przez Komisarza Wyborczego.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  ktoś  ma  inne  propozycje  do  przedstawionego

porządku obrad sesji?

Głos zabrał radny, Pan Grzegorz Ozimina, który powiedział, że nie zostało wcześniej uzgodnione

wprowadzenie dodatkowych punktów do porządku obrad.

Przewodniczący Rady powiedział,  że  porządek obrad  przygotowuje  Przewodniczący Rady,  a  w

części  został  określony przez  Komisarza  Wyborczego  i  w  związku  z  tym ponawia  wniosek  o

wprowadzenia dodatkowych dwóch punktów pod obrady dzisiejszej sesji. 

W związku z tym, że została przedstawiona inna propozycja aby nie wprowadzać dodatkowych

punktów to Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Następnie  radni  przegłosowali  wprowadzenia  2  dodatkowych  punktów  do  porządku  obrad.

W wyniku głosowania 9 radnych głosowało ,,za” wprowadzeniem dwóch dodatkowych punktów do

porządku obrad, a 6 radnych głosowało ,,przeciw” wprowadzeniu dodatkowych punktów. 

W związku z tym Przewodniczący Rady powiedział, że w wyniku głosowania stwierdza, że wysoka

rada przyjęła dwa dodatkowe punkty do porządku obrad sesji.

2. Sprawy regulaminowe:

•stwierdzenie quorum:

Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 15 radnych, tj.

100 % ustawowego składu organu. W tym stanie rzeczy stwierdził prawomocność obrad.

   

•przedstawienie porządku sesji:

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad sesji wraz z wprowadzonymi dwoma

dodatkowymi punktami. - załącznik nr 2. 

3.  Wręczenie  Burmistrzowi  przez  Przewodniczącego  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w

Wyrzysku zaświadczenia o wyborze. 

W związku  z  realizacją  kolejnego  punktu  obrad,  Przewodniczący  Rady  poprosił  wszystkich  o

powstanie,  a  Panią  Przewodniczącą  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w  Wyrzysku  o  wręczenie

zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Wyrzyska. 

Pani Krystyna Włazik – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Wyrzysku odczytała treść

zaświadczenia: ,,  Stosownie do art.  490 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 roku Kodeks wyborczy,

Miejska Komisja Wyborcza w Wyrzysku stwierdza, że w wyborach, które odbyły się 30 listopada
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2014 roku, Pani Jagodzińska Bogusława została wybrana Burmistrzem Wyrzyska”.

Nastąpiło  wręczenie  zaświadczenia  o  wyborze  na  Burmistrz  Wyrzyska  dla  Pani  Bogusławy

Jagodzińskiej  przez  Panią  Krystynę  Włazik  Przewodniczącą  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w

Wyrzysku. 

Informację przyjęto z aplauzem.

4.  Ślubowanie Burmistrza.

Przewodniczący Rady Stefan Rymer  poprosił wszystkich o powstanie, a Panią Burmistrz Wyrzyska

o odczytanie roty ślubowania.

Burmistrz Wyrzyska, Bogusława Jagodzińska przystępując do objęcia Urzędu wypowiedziała słowa

ślubowania o następującej treści:

- ,,Obejmując urząd burmistrza Wyrzyska uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,

a  powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności

mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”.

Przewodniczący Rady podziękował Pani Burmistrz Wyrzyska za złożenie ślubowania i dodał, że od

tego momentu Pani Bogusława Jagodzińska pełni funkcję Burmistrza Wyrzyska. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział,  że życzy nowo-wybranej Pani Burmistrz Wyrzyska

pomyślności, wytrwałości i dobrej współpracy z Radą ponieważ taki jest obowiązek wszystkich,

którzy obiecywali wyborcom w momencie startowania jako kandydaci na radnych czy też funkcji

burmistrza. Kończąc Pan Stefan Rymer powiedział,  że jeszcze raz gratuluje i dodał aby życzyć

sobie dobrej współpracy na co liczy, a taka jest rola i organu stanowiącego jak i wykonawczego. 

W imieniu Rady oraz wszystkich zaproszonych gości przekazał gratulacje w związku z wyborem,

po czym wręczył Pani Burmistrz wiązankę kwiatów. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  złożył  podziękowania  Pani  Burmistrz  Wyrzyska  -  Marii

Bratkowskiej. Pan Stefan Rymer powiedział, że życie ma to do siebie, że w pewnym momencie

człowiek  podejmuje  określone  decyzje,  obejmuje  określone  funkcje,  a  przy  wyborach  i

kadencyjności nigdy nie wiadomo kiedy to się skończy. W związku z tym w imieniu rady, a w

szczególności  tych radnych,  którzy mieli  przyjemność współpracować z Panią Burmistrz  Marią

Bratkowską  Przewodniczący Rady podziękował za 7 lat współpracy i realizacji określonych zadań.

Tak jak w życiu jak i w pracy rady czy burmistrza były chwile lepsze i gorsze, co zawsze wiąże się

z podejmowaniem decyzji mniej lub bardziej popularnych ponieważ na wszystko czego oczekują

4



mieszkańcy nie zawsze starcza pieniędzy.  Kontynuując Przewodniczący rady dodał, że próbowali

zawsze wybierać to co uznali za najbardziej potrzebne dla mieszkańców ale czy to zawsze było

właściwe, to na pewno nie, a jest takie powiedzenie: ,,zawsze można zrobić więcej, zawsze można

zrobić lepiej”. Każdy ma swój punkt widzenia ale według Przewodniczącego Rady miniony okres,

nie  były okresem straconym dla  tej  Gminy ponieważ  zostało  zrobione  dużo dla  mieszkańców.

Kończąc Przewodniczący Rady podziękował Pani Burmistrz Marii Bratkowskiej i powiedział, że

życzy aby ułożyła sobie kolejny etap życia według uznania, jak uzna za stosowne. Na pewno z

gminy się nie wyprowadzamy i przy najbliższych okazjach będziemy się widzieć więc mówimy

sobie do zobaczenia. 

W  imieniu  Rady,  jak  i  swoim  Przewodniczący  Rady  złożył  na  ręce  Pani  Burmistrz  Marii

Bratkowskiej wiązankę kwiatów.

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Mieczysław Augustyn – Senator, który powiedział: ,,Panie

Przewodniczący,  Szanowni  Radni  na  wstępnie  chciałbym  Państwu  pogratulować  społecznego

zaufania.  Jesteście  zakładnikami  nadziei,  które  związane  były  z  Waszymi  propozycjami

programowymi.  Chciałbym  wobec  tego  życzyć  żebyście  sprostali  oczekiwaniom  Waszych

wyborców i wszystkich mieszkańców gminy, a ten dzisiejszym moment jest absolutnie wyjątkowy.

Przyjechałem na zaprzysiężenie Pani Burmistrz Bogusławy Jagodzińskiej. Funkcja Burmistrza nie

jest tylko najwyższą funkcją urzędniczą w gminie. To nie jest tylko urzędnik publiczny z wyboru,

któremu powierzono działanie w granicach prawa i administrowanie. To jest przede wszystkim lider

całej wspólnoty. To jest też ciężar, który od tego momentu Pani Burmistrz bierze na Swoje barki.

Wiem jak się przejmowała sprawami gminy, jak kibicowała temu co dobre i jak bardzo bolała nad

tym  co  uważała  za  niedoskonałe  lub  niepodjęte.  Chciałbym  Pani  Burmistrz  gratulując  tak

ogromnego społecznego zaufania życzyć bardzo wielu sił, żeby potrafiła zrobić tyle albo jeszcze

więcej  niż  obiecywała,  niż  zamierzała.  To  co  ujęło  mnie  w  programie  Pani  Burmistrz  to,  że

podkreślała Pani dorobek poprzedniczki, przed którym też chciałem pochylić czoło i powiedzieć

słowa podziękowania, że nastawiała się Pani na współpracę, przede wszystkim z radą, z prezydium

rady,  ze  wszystkimi  radnymi  ale  i  przede  wszystkim z   mieszkańcami,  grupami  mieszkańców,

sołtysami,  społecznościami  wiejskimi,  organizacjami  pozarządowymi,  seniorami.  To  jest

rzeczywisty  potencjał,  który  warto  i  trzeba  uruchomić.  Burmistrz  tego  miasta  jest  symbolem

nadziei, jest liderem ale tylko wtedy kiedy tak jak w dniu wyborów, zawsze znacząca większość

stoi za jej  plecami.  Jeśli  ten potencjał,  który jest  w gminie,  jest  uruchamiany,  często obrazowo

mówię burmistrz to nie jest lokomotywa gminy, to jest zwrotniczy, to jest palacz, to jest osoba,

która pobudza, która inspiruje, która zaprasza, która konsultuje i która współpracuje. Chciałbym
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Pani Burmistrz życzyć żeby te cytaty z Pani programu stały się wytyczną działania. Wierzę, że na

tej  sali  siedzi  mnóstwo ludzi  ze świetnymi pomysłami na to co powinno być dobrze,  na to co

powinno  być  lepiej,  na  to  czego  powinno  być  więcej.  Tylko  razem  można  przynajmniej  jak

największą część tych oczekiwań i nadziei spełnić. Niech ta kadencja, która się rozpoczyna nie

straci niczego z tego co było dobre i niech rozpocznie wiele nowych inicjatyw, na które Państwo

czekacie. Trochę czuję się tak jakbym nie był na zaprzysiężeniu ale jak na przyjęciu do pewnego

zakonu. Wybaczcie Państwo to porównanie ale to od tej chwili i dzień, i noc, i weekendy, i urlopy

będą oddane w służbie mieszkańcom Miasta i Gminy Wyrzysk. Bądźcie Państwo przy Swojej Pani

Burmistrz, bądźcie z Nią ze Swoimi pomysłami, radami, współdziałaniem drodzy radni bo tak jak

Pan  Przewodniczący powiedział  jest  to  wspólne  dobro,  wspólne  zobowiązanie  i  wspólne  będą

sukcesy.  Niech  ten  dzisiejszy  dzień  zapisze  się  w  pamięci  Wyrzyska  w  jego  annałach  jako

pomyślny, jako dobry, jako rozpoczynający nowy dobry czas dla Wyrzyska”.

Pan  Mieczysław  Augustyn  złożył  na  ręce  Pani  Burmistrz  Bogusławy  Jagodzińskiej  wiązankę

kwiatów  wraz  z  najlepszymi  życzeniami.  Pan  Mieczysław  Augustyn  podkreślił  żeby  zawsze

pamiętać o wszystkim co dobre, co zrobili poprzednicy i dodał, że będzie się starał wspierać Panią

Burmistrz ilekroć będzie taka potrzeba i będzie gościł na obradach sesji jeżeli Pan Przewodniczący i

Rada  uzna  to  za  właściwe  i  stosowne.  Następnie  Pan  Mieczysław  podziękował  również  Pani

Burmistrz Marii Bratkowskiej. 

Przewodniczący Rady podziękował Panu Senatorowi za złożone gratulacje na ręce Pani Burmistrz

Wyrzyska  –  Bogusławy  Jagodzińskiej  jak  i  za  podziękowania  dla  Pani  Burmistrz  Marii

Bratkowskiej. Przewodniczący Rady dodał, że chciałby zwrócić uwagę na cenne słowa skierowane

przez Pana Senatora w kierunku osoby nowego burmistrza wskazując na rolę jaką ma pełnić w

stosunku do mieszkańców. Zarówno funkcja burmistrza jak i radnych to funkcja służebna wobec

mieszkańców i w takim kierunku należy iść. 

Następnie  Pani  Burmistrz  Bogusława  Jagodzińska  powiedziała,  że  mówić  po  Panu  Senatorze

pomimo gładkiej mowy jest trudno. W związku z tym Pani B. Jagodzińska powiedziała, że posłuży

się słowem pisanym by wyrazić wszystko to co gra w Jej duszy i  to czego można się po Niej

spodziewać: 

,,30 listopada 2014 roku z woli mieszkańców gminy otrzymałam mandat Burmistrza Wyrzyska. To

dla  mnie  nie  tylko  wielki  zaszczyt  ale  i  zobowiązanie.  Zdaję  sobie  sprawę  z  ogromu

odpowiedzialności jaka mnie czeka. Zdaję sobie sprawę z oczekiwań ludzi i nadziei jaką we mnie

pokładają na lepsze jutro dla siebie i gminy. Chcę być burmistrzem solidnym, odpowiedzialnym i

służącym  swą  pracą  wszystkim  mieszkańcom  niezależnie  od  ich  przynależności  partyjnej,
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wyznania,  wykształcenia,  pozycji  społecznej  czy  ekonomicznej.  Wszyscy  są  dla  mnie  równi  i

jednakowo ważni.  Wszyscy też  jesteśmy sobie  potrzebni.  Dlatego zadbam o to  aby Urząd był

przyjazny obywatelowi,  a  burmistrz  był  otwarty na potrzeby mieszkańców i  chętny do dialogu

społecznego. Będę kontynuowała wszystko co dobre w dotychczasowych planach i  działaniach.

Dobra  zmiana,  o  której  tak  wiele  razy  mówiłam podczas  swojej  kampanii  wyborczej  ma  być

wartością dodaną do tego co robili poprzednicy. Szanowni Państwo każdy nowo-wybrany w II turze

wyborów burmistrz, prezydent czy wójt w tych dniach składa uroczyste ślubowanie i przyrzeka

mieszkańcom służyć swą wiedzą, zdobytym doświadczeniem i ciężką pracą. W moim przypadku

też tak jest ale nie chcę rządzić sama. Wierzę, że Radni Miejscy, którzy zostali zaprzysiężeni 1

grudnia  pomogą  mi  w  budowaniu  rozwoju  naszej  małej  ojczyzny.  Na  moją  pracę,  pomoc  i

życzliwość  możecie  Państwo  liczyć  zawsze.  Zaproszę  też  do  współpracy  lokalnych

przedsiębiorców,  rady  sołeckie,  organizacje  i  stowarzyszenia,  a  także  lokalnych  liderów.

Wspólnymi siłami, przy pomocy wiedzy i mądrości każdego z nas jesteśmy w stanie budować nową

rzeczywistość, a zamierzam dbać o podnoszenie estetyki i funkcjonalności miasta i miejscowości

wiejskich oraz o poprawienie i ulepszenie ich infrastruktury. Zadbam o maksymalne pozyskanie

środków  unijnych  i  ciekawą  ofertę  kulturalną  oraz  promocję  gminy  i  jej  mieszkańców.

Wykorzystam  walory  krajobrazowe  naszej  wyrzyskiej  ziemi  by  wokół  niej  stworzyć  dobrą

infrastrukturę wypoczynkową i  turystyczną.  Ważna dla  mieszkańców kwestią  jest  też  stan dróg

gminnych  i  chodników.  Wspólnie  z  radnymi  i  radami  sołeckimi  opracujemy  harmonogram

realizacji zadań drogowych, który będzie konsekwentnie realizowany. Dokonam też analizy planów

i  studium uwarunkowań przestrzennych pod kontem terenów inwestycyjnych dla  potencjalnych

inwestorów.  Wprowadzę  konsultacje  społeczne  dotyczące  ważnych  dla  danej  społeczności

lokalnych  decyzji.  Ważnym  dla  mnie  zadaniem  będzie  też  wspieranie  małej  i  średniej

przedsiębiorczości  oraz  pomoc  licznym  podmiotom  gospodarczym  w  rozwoju  oraz  tworzeniu

nowych miejsc pracy. Nie zapomnę też o oświacie. Będę wspierać wszelkie działania nauczycieli,

dyrekcji szkół zwiększające szanse edukacyjne Naszych dzieci. Zadbam o bazę dydaktyczną szkół i

przedszkoli  znajdujących  się  w  Naszej  gminie.  Wspieranie  finansowe  w  ramach  uchwalonego

budżetu,  przedsięwzięć  innowacyjno-rekreacyjno-kulturalnych  dla  organizacji  pozarządowych

inicjatyw lokalnych przyczyni się z pewnością do organizacji imprez  kulturalnych i sportowych

dzieci i młodzieży we wszystkich miejscowościach gminy oraz uaktywnienia życia mieszkańców

wsi. Istotną też dla mnie kwestią jest istnienie Szpitala Powiatowego w Wyrzysku, który służy i

winien służyć mieszkańcom i choć jego prowadzenie nie jest zadaniem własnym gminy to musimy

wspierać wszelkie działania mogące zapewnić dostępność  do najlepszych metod leczenia i trwałe

miejsca pracy dla pielęgniarek i lekarzy. Trzeba też zrestrukturyzować działania Straży Miejskiej by
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w  sposób  maksymalny  wykorzystać  ich  kompetencje  i  zwiększyć  przede  wszystkim

bezpieczeństwo  i  porządek  w  Naszej  Gminie.  Zadbam  też  o  dobrą  współpracę  z  sąsiednimi

gminami, powiatem, województwem bo mam świadomość, że gmina nie jest samotną wyspą. By

się rozwijała musi korzystać z wszelkich możliwości, które stwarzają inne samorządy i instytucje.

Razem możemy więcej i na tym wszystkim winno nam zależeć. Panie Przewodniczący, Wysoka

Rado,  Panie Senatorze,  Szanowni mieszkańcy gminy daliście  mi wieli  mandat zaufania.  Zrobię

wszystko  by nie  zawieść  Państwa  oczekiwań.  Proszę  jednak o  wsparcie,  proszę  o  wskazówki,

proszę o podpowiedzi do tych działań, które mogłyby wpłynąć na jakość życia w Naszej gminie. Ja

ze swej strony mogę oferować ciężką pracę, swój zapał i brak doświadczenia, a brak doświadczenia

jest początkiem rozwoju bo nie popada się w rutynę tylko szuka się nowych rozwiązań i nowych

dróg. Za wszystko dziękuję i mam nadzieję, że Państwa oczekiwań i tego zaufania nie zawiodę.

Dziękuję bardzo.”

Przewodniczący  Rady  podziękował  Pani  Burmistrz  za  przedstawienie  wizji  i  zamierzeń,  które

przyjdzie wspólnie realizować, i które wymagają przelania na działania codzienne, które wymagają

akceptacji  rady,  które  są  w  jakiś  sposób  zdeterminowane  środkami,  którymi  będzie  można

dysponować. Jest tak jak w domu jaki mamy budżet takim się gospodarzy. W gminie określone

środki  determinują  niektóre  zadania  ale  bądźmy dobrej  myśli,  że  Pani  Burmistrz  pozyska  jak

najwięcej  środków  z  zewnątrz,  które  pozwolą  na  realizację  tych  zamierzeń,  które  zostały

przedstawione. Miło było usłyszeć deklaracje wzajemnej współpracy ponieważ to jest  podstawa

wszystkiego.  Kończąc  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  kiedyś  przodkowie  powiedzieli:

,,zgoda buduje, niezgoda rujnuje” i życzmy sobie tego pierwszego.

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Burmistrz Marii Bratkowskiej.

Pani  Maria  Bratkowska  zabrała  głos  i  powiedziała:  ,,Wysoka  Rado,  Pani  Burmistrz,  Szanowni

Państwo, ja nie będę tak długo przemawiać jak nowa Pani Burmistrz. Rozumiem, że nowa Pani

Burmistrz chciała Państwu przedstawić plany na najbliższe lata. Ja chciałabym przede wszystkim

podziękować  wszystkim  Państwu  radnym,  z  którymi  pracowałam  dwie  kadencje.  Z  jednymi

radnymi  byłam  wybierana  razem,  wcześniej  pracowałam  z  radą,  która  była  już  wybrana,  rok

wcześniej niż ja. Szanowni Państwo zarówno z jedną, jak i drugą radą pracowało mi się bardzo

dobrze. Rozumieliśmy się, docieraliśmy się w poglądach. Nie zawsze było tak, że moje zamiary,

moje pomysły były w pełni akceptowane przez radę. Po to rada jest żeby korygowała takie różne

pomysły w tę,  czy w tamtą  stronę.  Zarówno w jednej  jak  i  w drugiej  kadencji  merytorycznie

pracowaliśmy i wiele razem dokonaliśmy. Rzeczą jasną jest, że odbiór społeczny różnych działań
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jest raz lepszy raz bardziej krytyczny, dlatego, że ile osób tyle zdań, a nawet więcej. Szanowni

Państwo miałam zaszczyt pracować przez 7 lat i jestem bardzo zadowolona z tej pracy, jest to dla

mnie duże doświadczenie, które wzbogaciło moje kwalifikacje i myślę  że ta praca przyniosła wiele

pożytku  w  naszej  gminie  i  taką  mam nadzieję.  Szanowni  Państwo  wszystkim,  którzy  ze  mną

pracowali,  współpracowali,  radnym,  pracownikom  urzędu,  pracownikom  jednostek

organizacyjnych, sołtysom, działaczom, organizacjom składam raz jeszcze wielkie podziękowanie

ponieważ  w  tak  dużym  gronie  osób  chętnych  do  pracy,  które  chciały  swoje  siły,  swój  czas

poświęcać na rzecz społeczności można było wiele dokonać. Nie chodzi tylko o inwestycje ale o

wiele działań, które miały miejsce w zakresie sportu, w zakresie kultury ponieważ bardzo ożywiło

się życie w sołectwach gdzie odbywało się wiele imprez, w mieście organizowanych przez Dom

Kultury czy przez szkoły, uczestniczyliśmy jako urząd gdzie były pieniądze gminne. Dobrze, że to

się działo i dobrze, że to się będzie dalej działo. Natomiast budżet nie jest z gumy i nie wszystko da

się  zrealizować  jak  i  nie  każdy  wniosek  mieszkańców,  co  boli  i  budzi  mieszane  uczucia,  bo

chciałoby się jak najlepiej  i chciałoby się zrobić wszystko co ludziom potrzeba.  Na te wnioski

kierowane przez grupy ludzi i na te indywidualne sprawy ale na to w żadnej gminie nie starcza i

choć  wolę  się  ma  to  nie  zawsze  można  to  zrealizować.  Szanowni  Państwo  dziękując  Wam

wszystkim chciałabym pogratulować  nowej  Pani  Burmistrz  i  życzyć  jej  przede  wszystkim sił,

wytrwałości, jak najwięcej ludzi do współpracy i żeby udało jej się zrealizować wszystkie plany i

wszystkie marzenia bo to wtedy będzie nie tylko jej zadowolenie ale i wszystkich mieszkańców.

Mam nadzieję, że tych środków będzie w następnym rozdaniu tyle ile było w poprzednim 2007-

2013, a nawet i więcej. Dopiero się to krystalizuje, rozstrzyga na jakie zadania w gminach będzie

można te pieniążki pozyskać. Życzę przede wszystkim wyrozumiałości mieszkańców, cierpliwości

ich w oczekiwaniu na dokonania bo wiadomo, że jak przychodzi nowy okres finansowania środków

unijnych to nie tak od razu te pieniądze będą. Te pieniądze będą w roku 2015 na końcówce albo w

2016 i praktycznie Pani Burmistrz będzie miała pół kadencji za sobą, życzę dwóch kadencji albo

nawet i więcej aby można było się tak naprawdę wykazać. Życzę szczęścia spełniania marzeń i

dobrych efektów pracy, aby była Pani zadowolona i niech się Pani nie zaharuje na śmierć bo to nic

nie da”. 

Po złożonych gratulacjach i życzeniach dla Pani Bogusławy Jagodzińskiej, Pani Maria Bratkowska

dodała, że z samorządem się nie żegna tylko z funkcją, a mieszkać ma zamiar w danej gminie do

końca sowich dni. Kończąc Pani M. Bratkowska dodała, że dlatego jest mniejszy żal ponieważ

będzie wykonywała pracę, którą lubi.  

Przewodniczący Rady podziękował za przekazane podziękowania, wzajemnej współpracy i dodał,
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że  życzą  Pani  Marii  Bratkowskiej  wszystkiego  najlepszego  zarówno  w  życiu  osobistym  jak  i

zawodowym ponieważ wiek jest taki, który należy w pełni wykorzystać, zarówno biorąc pod uwagę

doświadczenie w pracy samorządowej. 

Następnie Przewodniczący ogłosił  10 minutową przerwę w celu  składania  dalszych gratulacji  i

podziękowań.

Obrady wznowiono o godzinie 1350.

5. Powołanie Stałych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku:

– ustalenie składu liczebnego Komisji Rewizyjnej,

– podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady poinformował,  że  zgodnie  z  § 14  ust.  1  Statutu  Gminy Wyrzysk,  Rada

powołuje następujące stałe komisje, określając jednocześnie ich skład osobowy:

1. Rewizyjną,

2. Finansów i Rozwoju Gospodarczego,

3. Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa,

4. Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Statut Gminy w § 14 ust. 2 stanowi, iż w skład komisji wchodzą: Przewodniczący, Zastępca oraz

dwóch członków.

Limit osobowy określony w ust. 2 nie dotyczy Komisji Rewizyjnej (ust. 3).

Przewodniczącego komisji i jego  zastępcę  wybiera komisja ze swojego grona (ust.4)

Radny może być członkiem najwyżej 2 komisji stałych (ust. 5).

Jednocześnie  Przewodniczący  rady  poinformował,  że  zgodnie  z  art.  24  ustawy o  samorządzie

gminnym radny jest zobowiązany brać udział w pracach Komisji Rady, do której został wybrany

lub desygnowany.

Wobec  powyższego,  Przewodniczący prosił  o  zgłaszanie  propozycji  liczebnego  składu  Komisji

Rewizyjnej.

Radny, Pan Piotr Kuna zaproponował 3-osobowy skład Komisji Rewizyjnej.

Radny, Pan Grzegorz Ozimina poprosił o przerwę.

Przewodniczący Rady zarządził 10-minutową przerwę.

O godzinie 1358 wznowiono obrady. 

Przewodniczący Rady powrócił do pytania dotyczącego zgłaszania propozycji liczebnego składu

Komisji Rewizyjnej.

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady przystąpił  do głosowania nad liczebnym
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składem Komisji Rewizyjnej.

W wyniku głosowania przy 15 głosach ,,za” przegłosowano 3-osobowy skład Komisji Rewizyjnej

zaproponowany przez radnego, Pana Piotra Kunę.

Następnie  Przewodniczący Rady prosił  o  zgłaszanie  propozycji  kandydatur  do  poszczególnych

składów Komisji.

Rozpoczęto od zgłaszania kandydatów do Komisji Rewizyjnej.

Radny, Pan Ireneusz Przydział zgłosił kandydaturę radnego, Pana Piotra Kuny.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Piotr Kuna wyraża zgodę.

Radny, Piotr Kuna odpowiedział, że tak.

Radny, Pan Józef Jasik zgłosił kandydaturę radnego, Pana Zbigniewa Piotrowskiego.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Zbigniew Piotrowski wraża zgodę.

Radny, Zbigniew Piotrowski powiedział, że tak.

Radna, Pani Ewa Michałek zgłosiła kandydaturę radnego, Pana Grzegorza Oziminy.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Grzegorz Ozimina wyraża zgodę.

Radny, Pan Grzegorz Ozimina odpowiedział, że tak. 

Wobec nie zgłaszania dalszych kandydatur Przewodniczący Rady powiedział, że zamyka listę.

O głos poprosił Radca Prawny – Pan Ireneusz Subczyński, który powiedział, że § 61 ust. 3 Statutu

mówi o tym, że w przypadku głosowania w sprawie wyboru osób Przewodniczący obrad przed

zamknięciem listy pyta się kandydata czy zgadza się kandydować, a po otrzymaniu odpowiedzi

twierdzącej poddaje pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów, a następnie zarządza wybory. 

Wobec tego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów. 

W wyniku głosowania 15 radnych  głosowało ,,za” zamknięciem listy kandydatów.

Następnie Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie propozycji kandydatur do Komisji Finansów i

Rozwoju Gospodarczego. 

Radny, Pan Włodzimierz Michalski zgłosił kandydaturę radnej, Pani Ewy Michałek.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radna, Ewa Michałek wyraża zgodę.

Radna, Ewa Michałek odpowiedziała, że tak.

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski zgłosił kandydaturę radnego, Pana Józefa Jasika.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Józef Jasik wyraża zgodę.

Radny, Józef Jasik odpowiedział, że tak.

Radny, Pan Grzegorz Ozimina zgłosił kandydaturę radnego, Pana Włodzimierza Michalskiego.
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W  związku  z  tym,  Przewodniczący  zapytał  się  czy  radny,  Włodzimierz  Michalski  przyjmuje

kandydaturę.

Radny, Włodzimierz Michalski odpowiedział, że tak zgadza się.

Radna, Pani Ewa Michałek zgłosiła kandydaturę radnego, Pana Piotra Radwańskiego.

W związku z tym , Przewodniczący zapytał się czy radny, Piotr Radwański wyraża zgodę.

Radny, Piotr Radwański odpowiedział, że tak.

Radna, Pani Teresa Pinkowska zgłosiła kandydaturę radnego, Pana Stefana Rymera.

Przewodniczący Rady poprosił o 10-minutową przerwę. 

O godzinie 1413 wznowiono obrady. 

Po przerwie Przewodniczący Rady powiedział,  że przyjmuje kandydaturę zgłoszoną przez Panią

Teresę Pinkowską.

Wobec nie zgłaszania dalszych kandydatur Przewodniczący zarządził głosowanie nad zamknięciem

listy kandydatów do Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego.

W wyniku głosowania przy 15 głosach ,,za” przyjęto zamknięcie listy.

Następnie Radca Prawny – Pan Ireneusz Subczyński wyjaśnił, że najlepszym rozwiązaniem przy 5

zgłoszonych osobach byłoby przyjęcie zasady głosowania nad każdym z kandydatów. W Statucie

ani w ustawie nie ma określonej formy głosowania i dlatego należałoby wybraną przez radę formę

głosowania przegłosować. 

W związku z tym Przewodniczący Rady powiedział, że w Statucie jest zapis, że Komisja ma liczyć

4 osoby to należy indywidualnie głosować nad każdym z kandydatów jeżeli będzie taka wola rady.

Przewodniczący Rady, Pan S. Rymer zapytał się czy ktoś ma inną propozycję?

W związku z tym, że nie zgłoszono innej propozycji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie

aby głosować nad każdą indywidualną kandydaturą.

W  wyniku  głosowania  9  radnych  głosowało  ,,za”,  a  6  radnych  ,,wstrzymało  się”  od  głosu.

W związku z tym Przewodniczący Rady powiedział, że wniosek o to aby głosować indywidualnie

nad każdą kandydaturą został przyjęty.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad kandydaturą Pani Ewy Michałek aby

była członkiem Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego.

W wyniku głosowania 15 radnych głosowało ,,za” kandydaturą Pani Ewy Michałek.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  kandydaturą  Pana  Włodzimierza

Michalskiego.

W wyniku głosowania 15 radnych głosowało ,,za” kandydaturą Pana Włodzimierza Michalskiego.
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Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad kandydaturą Pana Piotra Radwańskiego.

W wyniku  głosowania  7  radnych  głosowało  ,,za”  i  8  radnych  ,,wstrzymało  się”  od  głosu  za

kandydaturą Pana Piotra Radwańskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad kandydaturą Pana Józefa Jasika.

W wyniku głosowania 15 radnych głosowało ,,za” kandydaturą Pana Józefa Jasika.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad swoją kandydaturą.

W wyniku  głosowania  8  radnych  głosowało  ,,za”  i  7  radnych  ,,wstrzymało  się”  od  głosu  za

kandydaturą Pana Stefana Rymera.

Po  głosowaniu  Przewodniczący  Rady  poprosił  Zastępcę  Przewodniczącego,  Pana  Leszka

Matuszewskiego o przedstawienia składu osobowego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego.

Pan  Leszek  Matuszewski  wyczytał  wybranych  członków  do  Komisji  Finansów  i  Rozwoju

Gospodarczego:

– Pani Michałek Ewa,

– Pan Michalski Włodzimierz,

– Pan Jasik Józef,

– Pan Rymer Stefan.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził zgłaszanie kandydatów do Komisji Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa. 

Radny, Pan Stefan Wełniak zgłosił kandydaturę radnej, Pani Teresy Pinkowskiej.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radna, Teresa Pinkowska wyraża zgodę.

Radna, Teresa Pinkowska odpowiedziała, że tak.

Radny, Pan Grzegorz Ozimina zgłosił kandydaturę radnej, Pani Katarzyny Kowalskiej.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radna, Katarzyna Kowalska wyraża zgodę.

Radna, Katarzyna Kowalska odpowiedziała, że tak.

Radny, Pan  Krzysztof Bartkus zgłosił kandydaturę radnego, Pana Romana Łuki.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Roman Łuka wyraża zgodę.

Radny, Roman Łuka odpowiedział, że tak.

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnego, Pana Stefana Wełniaka.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Stefan Wełniak wyraża zgodę.

Radny, Stefan Wełniak odpowiedział, że tak.

Wobec nie zgłoszenia dalszych kandydatur przegłosowano przy 15 głosach ,,za” zamknięcie listy

kandydatów do Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa. 
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Pan  Leszek  Matuszewski  wyczytał  wybranych  członków  do  Komisji  Spraw  Społecznych  i

Bezpieczeństwa:

– Pinkowska Teresa,

– Kowalska Katarzyna,

– Wełniak Stefan,

– Łuka Roman.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził zgłaszanie kandydatów do Komisji Rolnictwa i Ochrony

Środowiska.

Radny, Pan Piotr Kuna zgłosił  kandydaturę radnego, Pana Krzysztofa Bartkusa i radnego, Pana

Ireneusza Przydziała.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Krzysztof Bartkus wyraża zgodę.

Radny, Krzysztof Bartkus odpowiedział, że tak.

Kolejno Przewodniczący zapytał się czy radny, Ireneusz Przydział wyraża zgodę.

Radny, Ireneusz Przydział odpowiedział, że tak.

Radny, Pan Grzegorz Ozimina zgłosił kandydaturę radnego, Pana Piotra Radwańskiego.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Piotr Radwański wyraża zgodę.

Radny, Piotr Radwański odpowiedziała, że tak.

Radny, Pan Ireneusz Przydział zgłosił kandydaturę radnego, Pana Leszka Matuszewskiego.

W związku z tym, Przewodniczący zapytał się czy radny, Leszek Matuszewski wyraża zgodę.

Radny, Leszek Matuszewski odpowiedziała, że tak.

Wobec nie zgłoszenia dalszych kandydatur przegłosowano przy 15 głosach ,,za” zamknięcie listy

kandydatów do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Pan  Leszek  Matuszewski  wyczytał  wybranych  członków  do  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony

Środowiska:

– Przydział Ireneusz,

– Matuszewski Leszek,

– Radwański Piotr,

– Bartkus Krzysztof.

Następnie w formie wyjaśnienia Radca Prawny, Pan Ireneusz Subczyński powiedział, że § 61 ust. 3

Statutu mówi o tym, że po otrzymaniu odpowiedzi twierdzącej Przewodniczący obrad poddaje pod

głosowanie  zamknięcie  listy  kandydatów.  W związku  z  tym zamknięcie  listy  kandydatów  jest
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odrębną  procedurą.  Natomiast  §  14  ust.  1  mówi  o  tym,  że  rada  powołuje  komisje  określając

jednocześnie ich skład osobowy. Takie powołanie może być zapisane w jednej uchwale lub w kilku

odrębnych. 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad składem poszczególnych

komisji.

Kto to jest za tym, aby Komisja Rewizyjna pracowała w składzie osobowym:

Pan Leszek Matuszewski wymienił poszczególnych członków:

– Ozimina Grzegorz,

– Kuna Piotr,

– Zbigniew Piotrowski.

Rada jednogłośnie przy poparciu 15 głosów „za” przyjęła skład osobowy Komisji podany wyżej.

Kto  jest  za  tym,  aby  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  pracowała  w  składzie

osobowym: 

Pan Leszek Matuszewski wymienił poszczególnych członków:

– Michałek Ewa,

– Michalski Włodzimierz,

– Jasik Józef

– Rymer Stefan.

Rada przy poparciu 14 głosów „za” i 1 głosie ,,wstrzymującym”przyjęła skład osobowy Komisji

podany wyżej.

Kto  jest  za  tym,  aby  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  pracowała  w  składzie

osobowym: 

Pan Leszek Matuszewski wymienił poszczególnych członków:

– Pinkowska Teresa,

– Kowalska Katarzyna,

– Wełniak Stefan,

– Łuka Roman.

Rada jednogłośnie przy poparciu 15 głosów „za” przyjęła skład osobowy Komisji podany wyżej.

Kto jest za tym, aby Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pracowała w składzie osobowym: 

Pan Leszek Matuszewski wymienił poszczególnych członków:
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– Przydział Ireneusz,

– Matuszewski Leszek,

– Radwański Piotr,

– Bartkus Krzysztof.

Rada jednogłośnie przy poparciu 15 głosów „za” przyjęła skład osobowy Komisji podany wyżej.

Wracając  do  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  projekt  uchwały  Nr

II/3/2014 w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 5 grudnia 2014

r. wraz załącznikiem, w którym umieszczono wykaz komisji i ich składy osobowe podane wyżej.

Następnie  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  nad  projektem uchwały  w  sprawie  powołania

stałych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Rada jednogłośnie przy poparciu 15 głosów „za” przyjęła projekt uchwały. 

6. Wolne głosy i wnioski.

Radny,  Pan  Zbigniew  Piotrowski  powiedział,  że  dobrze  byłoby aby poszczególne  Komisje  się

ukonstytuowały i wybrały ze swojego grona Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego. 

Radny,  Pan  Lech  Ozimina  powiedział,  że  na  sali  jest  paru  radnych,  którzy  prowadzą  własną

działalność i dlatego wnioskuje o to aby kolejne sesje odbywały się w godzinach popołudniowych

tak około godziny 18.

Przewodniczący  Rady  złożył  gratulacje  Radnym,  którzy  zostali  wybrani  do  poszczególnych

komisji.  Przewodniczący  Rady  dodał,  że  praca  radnych  odbywa  się  w  komisjach  i  tam  jest

najwięcej  czasu  poświęconego  na  omawianie  projektów  uchwał  i  każdej  innej  sprawy,  która

komisja ma prawo wprowadzić do porządku obrad.

W myśli przyjętej zasady, że Przewodniczących i Wiceprzewodniczących Komisji wybierają Radni

ze swego grona, Przewodniczący Rady w tym celu ogłosił 10 minutową przerwę (od godz. 1437 do

1447).

Po przerwie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  zwrócił  się  do  przedstawicieli  poszczególnych  Komisji,  by  ci

przedstawili  wyniki  dokonanych  wyborów  zarówno  na  Przewodniczących  jak

Wiceprzewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej  w Wyrzysku.
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Radny Piotr Kuna poinformował, że na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybrano Radnego

Pana  Piotra  Kunę,  na  Wiceprzewodniczącego  –  Radnego  Pana  Zbigniewa  Piotrowskiego,

członkiem Komisji został Radny Pan Grzegorz Ozimina.

Radny  Józef  Jasik  poinformował  o  wynikach  wyborów  w  Komisji  Finansów  i  Rozwoju

Gospodarczego:  na  Przewodniczącego  Komisji  wybrano  Radnego  Pana  Józefa  Jasika,  na

Wiceprzewodniczącego  Radną  Panią  Ewę  Michałek,  członkami  Komisji  zostali  Radni:  Pan

Stefan Rymer i Pan Włodzimierz Michalski.

Radny  Stefan  Wełniak  poinformował,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  nie

dokonała  wyboru  Przewodniczącego  i  Wiceprzewodniczącego  ponieważ  głosy  na  dwóch

kandydatów ukształtowały się dwa do dwóch.

Radny, Pan Leszek Matuszewski poinformował o wynikach wyborów dokonanych przez Komisję

Rolnictwa i Ochrony Środowiska i tak:  na Przewodniczącego Komisji wybrano Radnego Pana

Ireneusza  Przydziała,  na  Wiceprzewodniczącego  Radnego  Pana  Leszka  Matuszewskiego,

członkami Komisji zostali Radni: Pan Krzysztof Bartkus i Pan Piotr Radwański.

Przewodniczący  Rady  pogratulował  radnym  wyboru  na  Przewodniczących  i

Wiceprzewodniczących oraz członkom. 

Głos zabrał radny, Pan Zbigniew Piotrowski i powiedział, że zaproponował na Przewodniczącego

Komisji  Rewizyjnej  Pana  Piotra  Kunę,  a  na  Wiceprzewodniczącego  Pana  Grzegorza  Oziminę.

Radny dodał, że chciał być zwykłym członkiem ale w związku z tym, że Pan Grzegorz Ozimina

definitywnie odmówił  przyjęcia  stanowiska Wiceprzewodniczącego i  po konsultacjach z  Panem

Radcą Prawnym okazało się, że musi być wybrany Wiceprzewodniczący ponieważ pod nieobecność

Przewodniczącego Komisji musi być osoba zastępująca i pełnić obowiązki. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że uzupełniając to chciał dodać, że radni sami siebie

wybrali,  a  on  jako  statysta  nie  będzie  poddawał  się  czyjejś  woli.  Radny  dodał,  że  były  inne

rozmowy, a wszyło tak jak wyszło.

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawione stanowiska i powrócił do sytuacji związanej z

brakiem  wyboru  Przewodniczącego  i  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Spraw  Społecznych  i

Bezpieczeństwa. W związku z tym poprosił Pana Ireneusza Subczyńskiego – Radcę Prawnego o

sposoby wyjścia z danej sytuacji. 

Pan I. Subczyński – Radca Prawny powiedział, że rozwiązania nie da się doszukać w przepisach

obowiązujących, a jedyny przepis, na który można się powołać to jest ten, że Przewodniczącego i

jego Zastępce wybiera komisja ze swojego grona. Jeżeli grono jest czteroosobowe to konsensus

musi zostać wypracowany i wybór musi zostać dokonany. Co do podsunięcia jakiejś propozycji z

tego względu, że nie ma możliwości kilku głosowań, konsultacji  to  można podjąć inny sposób
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wyboru poprzez np. głosowanie losowe.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  jest  to  wewnętrzna  rola  członków  danej  komisji  co  do

sposobu głosowania.  Wobec  tego  Przewodniczący Rady zapytał  się  czy  potrzebna  jest  kolejna

przerwa?

Radny,  Pan Roman Łuka skierował  pytanie do Radcy Prawnego czy dana decyzja musi  zostać

podjęta na danej sesji?

Radca Prawny – Pan Ireneusz Subczyński odpowiedział, że taka decyzja nie musi zostać podjęta na

sesji ponieważ przepis mówi o tym, że komisja wybiera przewodniczącego i zastępce ze swego

grona. Problem będzie tylko z tym kto zwoła dane spotkanie, na którym muszą być obecni wszyscy

członkowie danej komisji, jak nie będzie wybrany przewodniczący, a informacja o wyborze musi

dotrzeć do Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady powiedział, że prosiłby o zdroworozsądkowe podejście ponieważ przyjdzie

praca komisji nad uchwałami i musi być wybrany przewodniczący aby zwołać daną komisję, a w

miesiącu grudniu przewiduje się na pewno jedną sesję, jak nie i dwie.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że chciałby poinformować o tym, że jak wcześniej spotkali się

wszyscy członkowie komisji to padła propozycja ze strony Pana Stefana Wełniaka, na którą radny

się zgodził lecz Pani Teresa Pinkowska nie wyraziła zgody. W związku z tym radny dodał, że w

przyszłym tygodniu będzie już wiadomo jaki jest podział w komisji. 

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  zastanawia  się  w  jaki  sposób  zdopingować  do  zwołania

takiego spotkania.

Radca  Prawny  powiedział,  że  zwyczajowo  i  zgodnie  z  przepisami  posiedzenie  zwołuje

przewodniczący komisji,  a  skoro  nie  doszło  do  ukonstytuowania  się  komisji  to  można  byłoby

poświęcić kolejne parę minut na ustalenie terminu posiedzenia – dzień i godzinę. 

Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jest

bardzo  ważna  i  przykłada  dużą  wagę  na  problemy  oświaty,  zdrowia,  opiekę  społeczną  i

bezpieczeństwo. Radna dodała, że pracy jest bardzo dużo dla tych czterech członków i ze względu

na  to,  że  37  lat  radna  pracowała  w  szkole  to  uważa,  że  mogłaby  pokierować  daną  komisją.

Następnie  radna  powiedziała,  że  był  czas  utrudnionego  kontaktu  z  kolegą  radnym,  Panem

Romanem Łuką na czym komisja i pozostali członkowie bardzo tracą. Kończąc radna powiedziała,

że jest taka sytuacja, że dwie osoby są ,,za” i dwie osoby są ,,przeciw”.

Przewodniczący Rady powiedział,  że dana sytuacja jest poza pozostałymi radnymi i  należałoby

ogłosić przerwę w celu ustalenia terminu kolejnego spotkania.

W związku z tym radny, Pan Stefan Wełniak poprosił o 5-minutową przerwę.

O godzinie 1455 wznowiono obrad.
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Radny,  Pan  Stefan  Wełniak  powiedział,  że  po  krótkiej  naradzie  doszli  do  porozumienia,  że

posiedzenie  w  sprawie  wyboru  przewodniczącego  i  zastępcy  Komisji  Spraw  Społecznych  i

Bezpieczeństwa odbędzie się w poniedziałek o godzinie 1515. 

Przewodniczący Rady podziękował za daną informację i przeszedł do wniosku zgłoszonego przez

radnego, Pana Grzegorza Oziminę. W związku z tym Pan Stefan Rymer powiedział, że chciałby

zaproponować utrzymanie stałego dnia miesiąca odbywania się sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

co pozwalałoby zaplanowanie sobie obowiązków w miesiącu. Propozycja padła na ostatni piątek

miesiąca.

Radny,  Pan Roman Łuka  powiedział,  że  jest  oczywiście  za  tym aby ustalić  taki  dzień  ale  nie

należałoby wybiegać tak daleko ponieważ należałoby to współgrać z posiedzeniami Rady Powiatu

aby nie pokrywały się dni posiedzeń. Natomiast druga propozycja jest taka aby sesje odbywały się o

godzinie 1600.

Przewodniczący Rady powiedział, że proponując piątek brał to pod uwagę, że tradycją zwoływania

sesji Rady Powiatu w Pile był ostatni czwartek miesiąca.

Radny, Pan Piotr Kuna powiedział, że jest to najrozsądniejsza propozycja z tym piątkiem i dodał, że

najlepiej byłoby to przegłosować.

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W wyniku głosowania 15 radnych

głosowało ,,za” ustaleniem ostatniego piątku miesiąca jako dnia posiedzeń sesji Rady Miejskiej w

Wyrzysku. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził zgłaszanie propozycji co do godzin posiedzeń sesji.

Radny,  Pan  Zbigniew  Piotrowski  powiedział,  że  są  sesje  gdzie  potrzebny  jest  Urzędnik,  a  o

godzinie 18 nie ma takiej możliwości aby taka osoba była. Radny dodał, że godzina 15, ewentualnie

1530 mogłaby najwyżej zostać przyjęta. 

Przewodniczący Rady powiedział, że padają konkretne wnioski, które będą poddawane głosowaniu.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że proponuje godzinę 16, a następnie poprosił o 5-minutową

przerwę.

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził 5-minutową przerwę.

O godzinie 1515 wznowiono obrady.

Głos zabrał radny, Pan Roman Łuka, który powiedział, że wycofuje swój wniosek co do godziny

16.

Radna, Pani Ewa Michałek zaproponowała godzinę 17.

W związku z brakiem zgłaszania dalszych propozycji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie

aby sesje Rady Miejskiej w Wyrzysku odbywały się o godzinie 18.

W wyniku głosowania 7 radnych ,,wstrzymało się” od głosu i godzina 18 nie została przyjęta.
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Następnie  przeprowadzono  głosowanie  za  propozycją  aby  sesje  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku

odbywały się o godzinie 17.

W wyniku głosowania 15 radnych głosowało ,,za” godziną 17. 

Przewodniczący  Rady  podsumował,  że  sesje  będą  odbywały  się  w  ostatni  piątek  miesiąca  o

godzinie  17.  W  woli  wyjaśnienia  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  nie  było  mowy  o

posiedzeniach  komisji  ponieważ  w  tych  posiedzeniach  uczestniczą  pracownicy.  Następnie

Przewodniczący Rady powiedział, że obieg dokumentów sesyjnych odbywa się elektronicznie i w

związku  z  tym skierowana  jest  prośba  aby skontaktować  się  z  kolegom Adamem Smełszem i

odebrać komputery z pełną instrukcją użytkowania.  Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w takiej

formie będą otrzymywane materiały sesyjne z wyjątkiem tych dużych partii materiałów jak budżet.

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski  nawiązał do każdorazowego wyboru sekretarza obrad.

Przewodniczący Rady powiedział, że nie skończył jeszcze omawiać spraw organizacyjnych i o tym

również  ma  zamiar  powiedzieć.  Kontynuując  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  kolejnym

ważnym punktem są  oświadczenia  majątkowe,  które  należy złożyć  w terminie  30  dni  od  dnia

złożenia ślubowania,  a gdyby ktokolwiek miał jakieś wątpliwości to można zgłosić się do Pani

Wiesławy Krasockiej  - Sekretarza Urzędu. Następnie Pan Stefan Rymer powiedział,  że dobrym

zwyczajem było to,  że oprócz dyżuru,  który pełni Przewodniczący Rady,  dyżur  pełnili  również

Wiceprzewodniczący.  W  związku  z  tym  Pan  Stefan  Rymer  poprosił  aby  radni  wybrani  na

Wiceprzewodniczących  zastanowili  się  co  do  terminu  i  dnia  jeżeli  będzie  taka  wola.  Kończąc

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  dla  usprawnienia  przebiegu  sesji  powinien  być  wybrany

każdorazowo sekretarz obrad kolejno według listy obecności. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że zgodnie ze statutem, który wymienia kto może być na

sesji, to nie wymienia on Sekretarza Urzędu. 

Przewodniczący Rady powiedział,  że  nie  mówi  w tym momencie  o  Sekretarzu  Urzędu  lecz  o

Sekretarzu obrad sesji.  W związku z tym Przewodniczący Rady zapytał  się  czy jest  taka wola

radnych?

W związku z tym, że nie zgłoszono innych propozycji Przewodniczący Rady uznał, że rada przyjęła

daną  propozycję.  Następnie  Pan  Stefan  Rymer  powiedział,  że  kolejna  sprawa  dotyczy

przygotowania przez komisje planów pracy i w związku z tym padała prośba aby nie zwlekać z ich

przygotowaniem  ponieważ  należy  iść  dalej  według  ustalonego  planu  pracy.  Kontynuując

Przewodniczący Rady powiedział,  że  należy również  przygotować i  podjąć  uchwałę  dotyczącą

wysokości  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Wyrzyska.  Padła  prośba  aby  rozważyć  już  dane

propozycje aby móc dyskutować o tym na posiedzeniach komisji, a praca Pani Burmistrz Wyrzyska

zaczęła  się  z  dniem złożenia  ślubowania  więc  należy  taką  uchwałę  podjąć  aby móc  wypłacić
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wynagrodzenie.

Radca Prawny – Pan Ireneusz Subczyński powiedział, że płaca należy się za pracę i w momencie

kiedy Pani Burmistrz złożyła ślubowanie to jest roszczenie o wynagrodzenie. W związku z tym

jeżeli  wynagrodzenie Pani Burmistrz określone byłoby później  to i tak  będzie ono działało od

chwili złożenia ślubowania. 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie wyobraża sobie żeby Pani Burmistrz za miesiąc pracy nie

otrzymała  wynagrodzenia.  Następnie  Przewodniczący  powiedział,  że  wszyscy  Państwo  radni

otrzymali książeczkę Zbiór Prawa Samorządowego.

Radca Prawny – Pan Ireneusz Subczyński powiedział, że jest to tekst jednolity na określony dzień i

trzeba podchodzić do tego ostrożnie ponieważ może okazać się, że za miesiąc mogą wejść zmiany,

które mogą spowodować, że zbiór będzie nieaktualny. 

Przewodniczący Rady podziękował za wyjaśnienie.

7. Zakończenie obrad.

W związku  z  wyczerpaniem przyjętego  porządku  obrad  o  godzinie  1530 Przewodniczący Rady

zamknął II Sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:  Przewodniczący obrad

D. Pinkowska                                                                             (-) Stefan Rymer

podinsp. ds. obsługi Rady Gminy                                             Przewodniczący Rady
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